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ZAPISNIK 

sa 17. sjednice Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska održane 18. 

kolovoza 2020. godine s početkom u 11,30 sati u Gradskoj vijećnici u Sisku, Rimska ulica 26, 

prvi kat, soba broj 25 (Veliki kabinet). 

 

Sjednici su bili prisutni: Ivan Jurić-predsjednik, Ivan Mlinarić-zamjenik predsjednika, Ivana 

Cindrić i Ivica Grgurić-članovi Odbora. 

 

Odsutna: Vesna Štengl-opravdala odsutnost. 

 

Ostali prisutni: Gordana Karapandža Prica-pročelnica Upravnog odjela za upravne, imovinsko 

pravne i opće poslove, Silvija Mužek-pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, 

Goran Grgurač-pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport, branitelje i civilno 

društvo i Maja Del Vechio-privremena pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i 

komunalni sustav. 

 

Sjednici je predsjedavao predsjednik Ivan Jurić koji je utvrdio da su sjednici prisutna 4 člana 

Odbora te se mogu donositi pravovaljane odluke te je predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 16. sjednice Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada 

Siska, 

2. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska, 

3. a) Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Siska za 2020. godinu, 

b) Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Siska za 2020. 

godinu, 

c) Prijedlog programa o izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 

infrastrukture u Gradu Sisku u 2020. godini, 

d) Prijedlog programa o izmjenama Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Siska za 2020. godinu, 

e) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u školstvu Grada Siska u 2020. 

godini, 

f) Prijedlog programa o izmjeni i dopuni Programa javnih potreba za civilno društvo, 

branitelje i mlade Grada Siska u 2020. godini, 

g) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u sportu Grada Siska u 2020. 

godini, 

h) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u kulturi Grada Siska u 2020. 

godini, 

i) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u predškolskom odgoju Grada Siska 

u 2020. godini, 

j) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Siska u 2020. godini 

k) Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Siska u 

2020. godini, 

4. Prijedlog programa o izmjeni Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2020. 

godinu, 

5. Prijedlog programa o izmjenama Programa korištenja sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Siska za 

2020. godinu, 
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6. Ostala pitanja. 

 

Dnevni red je usvojen jednoglasno sa 4 glasa za. 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik sa 16. sjednice Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska je usvojen 

jednoglasno sa 4 glasa za. 

 

TOČKA 2. 

Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Siska je utvrđen jednoglasno sa 4 glasa za i 

proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 

 

TOČKA 3. 

Nakon uvodnog usmenog obrazloženja gospođe Silvije Mužek, gospođe Maje Del Vechio i 

gospodina Gorana Grgurača, gospodin Ivica Grgurić je utvrdio kako se iznos za šumski 

doprinos kreće negdje oko 400 tisuća kuna. Je li 900 i nešto tisuća kuna šumskog doprinosa 

već plaćeno Gradu Sisku ili se ta uplata očekuje u sljedećem razdoblju? 

 

Gospođa Silvija Mužek je odgovorila da se radi o planiranom iznosu za šumski doprinos za 

2020. godinu kao i prijenosu sredstava od šumskog doprinosa iz 2019. godine, ali da 

realizaciju tih sredstava nema na sjednici Odbora pa ju može pripremiti za sjednicu Vijeća. 

 

Također, gospodin Ivica Grgurić je utvrdio da je Grad Siska član LAG-a Zrinska Gora-

Turopolje i za članarinu uplaćuje 87 tisuća kuna godišnje, a od tog članstva Grad Sisak nema 

nikakve koristi. Potrebno je ispitati koliko se od tog novca vrati Gradu Sisku. 

Na kraju, gospodin Ivica Grgurić je tražio pojašnjenje  na što će se 119 tisuća kuna utrošiti, a 

koji iznos je u Proračunu namijenjen za uređenje kanala i autobusnih stanica?  

 

Gospođa Maja Del Vechio je objasnila da radi o kanalima i izgradnji autobusne stanice prema 

Sisku u dijelu naselja Palanjek naseljenog Romima, a zbog velikog broja djece koja iz 

romskog naselja pohađaju školu. 

 

Utvrđuje se da je u obrazloženju po podtočkama c) i d), gospođa Maja Del Vechio podnijela i 

uvodno usmeno obrazloženje za točke 4. i 5. usvojenog dnevnog reda. 

 

a) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Siska za 

2020. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje. 

 

b) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 

izvršavanju Proračuna Grada Siska za 2020. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na 

razmatranje i usvajanje.  

 

c) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjenama i dopunama 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Sisku u 2020. godini i proslijeđen 

Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  

 

d) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjenama Programa građenja 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Siska za 2020. godinu i 

proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  
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e) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih 

potreba u školstvu Grada Siska u 2020. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 

usvajanje.  

 

f) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni i dopuni Programa 

javnih potreba za civilno društvo, branitelje i mlade Grada Siska u 2020. godini i proslijeđen 

Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje.  

 

g) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih 

potreba u sportu Grada Siska u 2020. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 

usvajanje.  

 

h) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih 

potreba u kulturi Grada Siska u 2020. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 

usvajanje.  

 

i) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba 

u predškolskom odgoju Grada Siska u 2020. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na 

razmatranje i usvajanje.  

 

j) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba 

u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Siska u 2020. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na 

razmatranje i usvajanje.  

 

k) Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni Programa javnih 

potreba u tehničkoj kulturi Grada Siska u 2020. godini i proslijeđen Gradskom vijeću na 

razmatranje i usvajanje.  

 

TOČKA 4. 

Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjeni Programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa za 2020. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 

usvajanje.  

 

TOČKA 5. 

Jednoglasno sa 4 glasa za, utvrđen je Prijedlog programa o izmjenama Programa korištenja 

sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na 

području Grada Siska za 2020. godinu i proslijeđen Gradskom vijeću na razmatranje i 

usvajanje.  

 

TOČKA 6. 

U ovoj točki nije bilo pitanja pa niti rasprave. 

 

17. sjednica Odbora za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska je završena u 12,00 

sati. 

 

ZAPISNIČAR                                                                                         PREDSJEDNIK 

 

 

 Silvio Baljak                                                                                                 Ivan Jurić 

 


